
De kerstvakantie kan beginnen. Wat een bijzondere tijd hebben we achter de rug. Met als hoogtepunt natuurlijk 

afgelopen week de laatste week voor juf Ineke. Ontzettend fijn dat we woensdag samen op een warme manier 

stil hebben kunnen staan bij dit moment. Ineke is overspoeld met fijne gesprekken en lieve woorden en ik kan 

namens haar spreken als ik zeg dat dit wederom voor een mooie glimlach heeft gezorgd. Bedankt voor deze fij-

ne herinnering. 

 

 

Juf Ineke gaan we nog regelmatig zien! 

 

 Voor nu wens ik iedereen een Fijne Kerstvakantie toe! 

Niels Koster 

Fijne Kerst! 



13 november heeft de MR voor het laatst vergaderd.  

Jeroen Kleyberg, Directeur Bestuurder, is aangeschoven bij deze vergadering. Ieder jaar nodigt de MR de Directeur 

Bestuurder uit om met elkaar van gedachten te wisselen over de prognoses van het leerlingenaantal op school. 

Daarmee volgen we het beleid dat is vastgesteld voor scholen met een leerlingenaantal rond de 30 leerlingen.  

Tijdens dit gesprek wordt n.a.v. 3 pijlers gekeken naar de prognoses voor de kleinere scholen, onderwijskwaliteit, 

financiën en leerlingprognoses.  

De MR is zeer positief gestemd over de ontwikkelingen m.b.t. de kinderopvang. De verwachting is dat dit een posi-

tieve impuls kan geven aan de instroom van nieuwe leerlingen.  

Naast de gesprekken met het bestuur over de 

prognoses, heeft school een presentatie gege-

ven over de schoolplanontwikkeling en het 

schooljaarplan.  

Volgende MR vergaderingen zijn op 22 januari,  

18 maart, 27 mei en 15 juli 

Nieuws vanuit de MR 

Veldloop voorjaar 2024 Traditiegetrouw nemen wij al enkele jaren met een groot deel van de 

kinderen deel aan de veldloop. Ook dit schooljaar zullen wij weer pro-

beren met een mooi aantal kinderen aan de start te verschijnen. De 

organisatie van de Veldloop heeft het moment van de Veldloop ver-

plaatst naar het voorjaar. De datum volgt.  

Begin van het nieuwe jaar gaan we daar natuurlijk weer fanatiek voor 

oefenen 

Kinderopvang 

Na de herfstvakantie zijn we gestart met de BSO. Het is 

genieten om te zien hoe fijn de kinderen het hier hebben. 

Wanneer de kinderen thuis aan de keukentafel vragen of 

ze alsjeblieft ook naar de BSO mogen, is dat een mooi sig-

naal.  

In november hebben we tijdens de zakelijke ouderavond 

samen met OenKi vooruit geblikt op de plannen voor het 

nieuwe jaar en hoe we samen gaan werken aan de door-

gaande lijn 0 tot 13 jaar.   

In december hebben we de ruimtes voor de kinderopvang 

gereed gemaakt en in januari zal de verbouw gestart wor-

den. Het streven is om medio februari te kunnen starten 

met de kinderopvang voor 0 tot 4 jaar.  




